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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 12. september 2013
stillet følgende spørgsmål nr. 940 (Alm. del) til ministeren for sundhed og fore-
byggelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine 
Brix (EL).

Spørgsmål nr. 940:
’’Finder ministeren at Sundhedsstyrelsen bør besvare henvendelser fra pati-
entforeninger og mødes med foreninger der anmoder herom? Spørgsmålet 
stilles på baggrund af manglende svar på henvendelse fra Dansk Fibromyalgi-
Forening, henvendelsen er omdelt på SUU alm del - bilag 459. ”

Svar:
Det er altid vigtigt, at der er en god dialog mellem patientforeninger, borgere 
og sundhedsvæsen. Efter min opfattelse har det stor værdi for sundhedsvæ-
senet, at patientforeninger og borgerne inddrages og bidrager med deres 
synsvinkler i forhold til alle områder i det danske sundhedsvæsen. 

I forhold til begrundelsen for spørgsmålet kan jeg orientere om, at Sundheds-
styrelsen har oplyst ministeriet om, at styrelsen har inviteret Dansk Fibromyal-
gi-Forening til et møde vedr. den konkrete sag.
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